
ÖSTRA LERBERGETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING NR 3 

 

Protokoll nr 2024-4 

Möte 2024-04-18 med styrelsen för Östra Lerbergets Samfällighetsförening nr. 3 

 

Närvarande: Kent Forslund  ordförande 

 Eva Hellman   ordinarie ledamot 

 Stefan Roos   ” 

 Susanne Palm  ” 

 Anette Cederhag   ”  

Zdravko Krajina  suppleant 

Lars Kvarnström  ” 

Vasiliki Papagianni  ”   

   

§ 1. Ordföranden förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2. Till protokollförare utsågs Eva Hellman. 

 

§ 3. Dagordningen godkändes. 

 

§ 4. Utsågs Susanne Palm att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 5. Vid genomgång av föregående protokoll. Inget att kommentera, lades till 

handlingarna. 

 

§ 6. Under punkten ” Rapporter och skrivelser”. Inget att kommentera, lades till 

handlingarna. 

      

§ 7. Föreningens kassabehållning uppgick per 2024-04-18 till: 

 Checkkonto  kr                    79.236:82 

 Sparkonto  kr                          973:31 

 E-kapitalkonto kr                   247 543:00 

  

  

§ 8. Under rubriken” Markskötsel”. 

 Helgen den 3-5 maj är det åter tid för grändstädning.  Containrar är beställda och 

placeras på samma platser som tidigare. 

 Inför denna helg har två från styrelsen besökt samtliga som är grändansvariga.  

 Information har getts fysiskt till de som var hemma, övriga har fått information i 

brevlådan. 

 Sedan tidigare har en fastighetsägare i område 8, problem med parkslide, en 

invasiv art. Offert för borttagande av dessa kommer att tas in.   

 Fastighetsägaren till Rättarevägen 32 önskar ta ner ett träd som tidigare blivit 

beskurit och står på samfällighetens mark. Detta är helt OK men ett nytt träd ska 

planteras så vi behåller grönskan i vårt område. 

  

   

 

 

 



 

 

§ 9. Under rubriken ”Radgaragen.” 

Nya ledlampor till radgaragen har tagits hem.  ”Snöskottning vid radgaragen.” 

Eftersom avtalet med Höganäs kommun har sagts upp tog styrelsen in en offert 

för detta, det visade sig bli riktigt dyrt och hur, när och var det skulle skottas 

först, fanns inte med. Andra alternativ ska undersökas.  

    

§ 10. Under rubriken ”Moms på medlemskapet”.  

 Nytt besked från Skattemyndigheterna att samfällighetsföreningar ej är 

momspliktiga 

Styrelseordförande har skickat till Skattemyndigheten för att avregistrera 

samfälligheten från moms, besked väntas på detta. 

 

§ 11. Under rubriken ”Hemsida” www.lerberget3.se.  

Hemsidan uppdateras kontinuerligt.  

   

 

§ 12. Under rubriken ” Övriga frågor”.  

Inget att tillföra. 

 

 

§ 13. Nästa styrelsemöte äger rum den 23 Maj kl.18:30 hos Kent Forslund 

 

§ 14. Ordförande förklarade mötet avslutat och tackade för visat intresse. 

 

 

Lerberget 2024-04-18 

 

 

Vid protokollet ............................................... 

  Eva Hellman 

   

  Justeras    

    

 …………………………….. ………………………………….. 

Susanne Palm  Kent Forslund 

  


